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Protokół  
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki 
Finansowej i Rozwoju Społeczno - 
Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka  
z dnia 28 czerwca 2022r. 
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Protokół 

z posiedzenia: 

Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego przeprowadzonego dnia 28 czerwca 2022r. pod 
przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego wzięło udział 6 członków Komisji. Posiedzenie odbyło się  
z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na odległość. (Lista 
obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad Komisji 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXXVI sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia 
Komisji. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawiła proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty: 

6 głosów „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

AD 2 

Debata nad Raportem o stanie Miasta Ostrów Mazowiecka za 2021r. 
Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy suma zebranych pieniędzy z opłat za 

handel na terenie targowiska nie może zostać przeznaczona na modernizację 
małego ryneczku, który znajduje się na skrzyżowaniu ul. Pocztowej z ul. 3-go Maja. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że Miasto po podpisaniu 
porozumienia ze Związkiem Gmin Wyznaniowych Żydowskich skupia się na 
modernizacji targowiska. Zaznaczyła, że była próba odnowienia terenu targowiska 
jednak nie udało się tego zrobić z powodu braku środków unijnych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że mały ryneczek jest dużo 
mniejszy niż  plac targowy więc modernizacja  nie potrzebowałaby dofinansowania. 

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy są problemy z nauczaniem matematyki w 
Szkole Podstawowej nr 1. Zestawiając średnie wyniki ze wszystkich szkół z 
egzaminu ósmoklasisty zauważył, że ta szkoła wypada najsłabiej. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak poinformowała, że na niskie 
wyniki mogła wpłynąć nauka zdalna. Zwróciła uwagę, że przez sytuację z pandemią 
nauczyciele mieli nakładane kwarantanny, które uniemożliwiały prace w szkole. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na problem z młodzieżą w mieście, 
która dopuszcza się aktów wandalizmu m.in. na ścianach bloków. Negatywnie ocenił 
zachowanie przy garażach na ul. Kościuszki, gdzie po każdym spotkaniu młodzieży 
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właściciel musi sprzątać porozrzucane śmieci. 

Radny p. Waldemar Pałys powiedział, że na najbliższej sesji Rady Miasta 
powinien pojawić się przedstawiciel Policji. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą o wymianę połamanej ławki 
na ul. Słowackiego. 

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że w przesłanym dokumencie 
są niekompletne informacje o raporcie w sprawie budowy stacji paliw sporządzonym 
przez Powiatową Stacje Sanitarno-Epidemiologiczną, a także o przestępczości w 
mieście. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że Dyrektor Powiatowej Stacji  
Sanitarno – Epidemiologicznej p. Tomasz Liwartowski zlecił wykonanie raportu 
oddziaływania stacji paliw na środowisko, niestety został odwołany. Radny dodał, że 
odbyła się rozprawa administracyjna w sprawie budowy stacji paliw, na której 
mieszkańcy negatywnie oceniali planowane przedsięwzięcie. Radny powiedział, że 
jego zdaniem działka, powinna zostać wykupiona przez miasto i przekazana 
Nadleśnictwu w celu stworzenia ścieżek edukacyjnych dla mieszkańców. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że Nadleśnictwo 
mogło samodzielnie wykupić działkę. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że w mieście jest duża ilość 
zanieczyszczeń w wodzie i nikt nie bierze pod uwagę budowy nowych ujęć wody. 
Radny zwrócił uwagę, aby zająć się monitoringiem na ul. Kubusia Puchatka, 
ponieważ niszczone są ławki, kosze oraz inne wyposażenie nowej alejki. Radny  
p. Stanisław Dylewski powiedział, że niebezpieczne dla młodzieży jest spotykanie się 
w okolicach pustostanu po sklepie „Stodoła”, zauważył, że odpadające płyty stanowią 
duże zagrożenie a właściciel budynku nie poddaje go rozbiórce mimo nakazu 
inspektora. 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czemu w mieście zostało posadzone 
tylko 50 drzew. 

Radny p. Stanisław Dylewski zaproponował, aby zaprosić p. Patrycję Duda, 
która zajmuje się sprawami dot. środowiska. 

Pracownik Urzędu p. Patrycja Duda poinformowała, że raport obejmuje ilość 
drzew, które Miasto zleciło zasadzić Spółdzielni Socjalnej. Zaznaczyła, że do raportu 
nie były wliczane drzewa, których nasadzenia zostały zlecone przez inne instytucje. 

Radny p. Paweł Pecura zapytał, na jakich ulicach zostało posadzone 50 drzew. 
Radny zwrócił uwagę, że nie wszystkie drzewa posadzone przez wykonawcę na ul. 
Kubusia Puchatka się przyjęły. Zwrócił się z prośbą, aby wykonawca w ramach 
gwarancji poprawił swoją pracę. 

Pracownik Urzędu p. Patrycja Duda powiedziała, że przekaże Radnemu spis 
ulic, na których drzewa zostały posadzone. Poinformowała, że zostanie zlecony 
objazd po mieście, aby sprawdzić stan drzew. 

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy jest ustalona ilość drzew, które zostaną 
posadzone w 2022r. Zwrócił uwagę, że w mieście stoją puste gazony. 

Pracownik Urzędu p. Patrycja Duda powiedziała, że nie posiada informacji o 
dokładnej liczbie. 
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska stwierdziła, że Komisja 
zapoznała się z raportem o stanie miasta za 2021r. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 
Mazowiecka wotum zaufania. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” , 0 głosów „przeciw” , 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2021r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021r. 

b/ w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakie są zyski ze sprzedaży alkoholi. 
Zaproponował, aby suma zysków została przeznaczona na pomoc dla osób, które 
doświadczyły przemocy rodzinnej. Poinformował, że w mieście nie ma psychologa, 
psychiatry lub punktu, gdzie rodziny mogłyby uczęszczać na terapie. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że suma pieniędzy 
zostanie przeznaczona na cel, który jest określony w programie. 

Radny p. Waldemar Pałys powiedział, że w szkołach również brakuje 
psychologów. 

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że młodzież, która potrzebuje 
pomocy specjalisty musi jechać do Ostrołęki lub Łomży. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem głosów do 
dyskusji poddała pod głosowanie podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2021r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” , 0 głosów „przeciw” , 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b/ w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta  
Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” , 0 głosami „przeciw” , 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022r. z autopoprawką. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035 z autopoprawką. 

c/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
w 2022r. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zmianach w budżecie 
miasta. Powiedziała również o zwiększeniu subwencji oraz o planie dochodów i 
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wydatków. Zwróciła uwagę, że dzięki pozyskaniu środków z funduszu inwestycji 
strategicznych jest możliwość remontu kolejnych dróg. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, aby przyszłe remonty dróg były 
lepiej nadzorowane. Zapytał również kiedy nastąpi odbiór ul. Sikorskiego. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że według planu 
inwestycja ma się zakończyć w 2022r. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem głosów do 
dyskusji poddała pod głosowanie podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022r. z autopoprawką: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „ za” , 0 głosów „ przeciw” , 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035 z autopoprawką: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” , 0 głosami „ przeciw” , 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

c/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
w 2022r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” , 0 głosów „przeciw” , 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej miasta Ostrów Mazowiecka z autopoprawką. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła projekt uchwały. 
Poinformowała o tym, że przedstawiony projekt zawiera  poprawione zapisy 
uwzględniające uwagi zgłoszone przez RIO do poprzedniej uchwały Rady Miasta. 
Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem głosów do 
dyskusji poddała pod głosowanie podjęcie uchwały: 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” , 0 głosów „ przeciw” , 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania oraz sposobu 
rozliczenia i kontroli wykorzystania dotacji celowej budżetu Miasta Ostrów 

Mazowiecka stowarzyszeniom ogrodowym, które prowadzą rodzinne ogrody 
działkowe na obszarze Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa miała formalne uwagi do podjętej wcześniej uchwały. Powiedziała, że 
projekt, który teraz został obecnie przedstawiony uwzględnia wszystkie uwagi RIO. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy działkowcy będą mogli dostać dwie 
dotacje  na wymianę sieci kanalizacyjnej. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że dotacje nie mogą być 
przeznaczone na ten sam cel. Zaznaczyła, że kolejne odcinki kanalizacji stanowią 
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inne cele dotacji. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem głosów do 
dyskusji poddała pod głosowanie podjęcie uchwały: 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” , 0 głosów „przeciw” . 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022r. 

Radny p. Paweł Pecura zwrócił uwagę na problem wjeżdżających aut na ścieżki 
rowerowe na ul. Kościuszki oraz ul. Prusa. Poprosił, aby namalować na ścieżkach 
więcej znaków informujących, ze jest to ścieżka rowerowa, ponieważ kierowcy na 
początku nie widzą, że wjechali na zły pas. 

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że również kierowcy, którzy dowożą 
towar do firm nie widzą, że jest to ścieżka rowerowa i parkują tam auta dostawcze. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała na jakim etapie jest  
budowa ul. Żale. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że inwestycja została 
przełożona. 

AD 3 

Radny p. Waldemar Pałys zaproponował, aby dla lepszej widoczności, ścieżki 
rowerowe oraz dla pieszych powinny być kolorowe. Radny zwrócił również uwagę na 
parkujące samochody, które zasłaniają przejście dla pieszych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że wymiana oświetlenia na ledowe 
pozwoliłaby wprowadzić oszczędności. 

Więcej głosów nie było 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna (Stażystka) 

 


